
SCHRIFTELIJKE VRAGEN
 

 

 

 

Datum: 11 maart 2015

 

 

Aan de voorzitter van de raad 

 

 

Steller vragen: Mevrouw M. Joziasse (VVD)

 

 

Onderwerp : Veiligheidsbeleid stations Almere

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

 

1.       Bent u bekend met het bericht “Samenwerking NS en politie verslechterd"*?

2.       Bent u de op hoogte van het feit dat de Stichting Maatschappij en Veiligheid in haar 
onderzoek het veiligheidsbeleid op de stations in Almere heeft betrokken?

3.       Wat houdt het veiligheidsbeleid op de stations in Almere in?

4.       Kunt u aangeven welke afspraken er zijn gemaakt ten aanzien van de veiligheid op 
de stations in Almere tussen de politie, NS en ProRail?

5.       Bij wie ligt volgens u de primaire verantwoordelijkheid voor de veiligheid op en 
rondom de stations?



6.       Welke rol kan volgens u de gemeente vervullen bij het waarborgen van de veiligheid 
van NS-personeel? 

7.       In hoeverre onderschrijft u de conclusie van de Stichting Maatschappij en 
Veiligheid, die mede gebaseerd is op onderzoek naar Almere, dat de samenwerking 
tussen NS en politie verbeterd dient te worden?

 

Toelichting: 

 

Op 11 maart 2015 kwam berichtgeving naar buiten over een onderzoek van de Stichting 
Maatschappij en Veiligheid. Uit die berichtgeving bleek dat het onderzoek naar onder andere 
het veiligheidsbeleid op stations in Almere voldoende aanleiding geeft om te concluderen dat 
de samenwerking tussen NS en de politie is verslechterd dan wel onvoldoende is.

 

Voor de VVD staat voorop dat iedereen veilig moet kunnen wonen en werken in Almere. De 
stations in Almere vervullen een belangrijke rol voor de stad aangezien veel inwoners 
dagelijks van het openbaar vervoer gebruik maken. De veiligheid op en rondom de stations in 
Almere is de afgelopen jaren een regelmatig terugkerend thema geweest. Het is voor de VVD 
van wezenlijk belang dat de veiligheid op de stations gewaarborgd wordt, zowel voor reizigers 
als uitdrukkelijk ook voor NS-personeel. In het licht van recente gebeurtenissen waarbij het 
NS-personeel slachtoffer is van geweld, acht de VVD fractie het noodzakelijk inzicht te 
krijgen in het veiligheidsbeleid op en rondom de stations in Almere en de samenwerking met 
verschillende partijen zoals de NS.

 

*http://www.volkskrant.nl/economie/samenwerking-ns-en-politie-verslechterd~a3895429

*http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/121882/almere-samenwerking-ns-personeel-en-
politie-verslechterd

 

Ondertekening en naam,

 

Mevrouw M. Joziasse (VVD)

 

 

 


